



星富投資

美國底特律新聞

2015/8/6

密西根州的汽車業銷量大增，經濟大漲

IN THIS ISSUE

星富投資新聞重點編譯

- 密西根州立大學的調查顯示，66%受訪者預計明年的財政情況會越來越好，這是自從1999年來，對未來的正面展望創新高。
- 且密西根州創造了45萬個就業機會，這在經濟發展上很有意義，目前就業人口約40萬，持續增加中。
- 通用汽車在今年第二季創稅前利潤29億新紀錄。
- “我們處在比之前更好的環境”巴拉德---國家經濟調查主任教授。
- In Michigan State's spring survey, released Wednesday, 60 percent of the respondents rated their financial situation as good or excellent, and 66 percent predicted things would be even better next year — the most positive such sentiment since 1999.
- We're much better situated than we were," Ballard, a professor of economics and director of the State of the State survey, said in an interview..
- Michigan created 450,000 jobs in the following rebound and made meaningful strides in diversifying its economy; but employment still is roughly 400,000 jobs below total jobs in 2000.
- Powered by North America, Ford booked a record pre-tax profit of \$2.9 billion in the April-through-June quarter, mirroring GM's \$2.9 billion profits. FCA is expected to report strong results Thursday, though likely not as rich as those delivered by its cross-town rivals.
- (資料來源:Bureau of labor statistics)



星富集團 STELLEZ GROUP